
Zapytania z 57 sesji RMT z 
26.06.2014 r. 

 
 

1. Interpelacje:  
 
p. M. Frąckiewicz – poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 
2. Zapytania:   
 
a) radny S. Kruszkowski – zapytał,  

- czy jest konieczne utrzymywanie buspasa na ul. Lubickiej ? We wakacje można 
będzie sprawdzić zasadność jego funkcjonowania ? 

- czy na placu cyrkowym Na Skarpie byłaby możliwość wykonania w najbliższym 
czasie pełnowymiarowego boiska do piłki nożnej ? 

- czy można uporządkować schody prowadzące do wejścia na most drogowy, bo 
można tam w coś wdepnąć lub rozbić głowę o szkła ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji 

b) radna U. Polak – zapytała: 

- w jakim stopniu realizowane jest zadanie dotyczące budowy i wyposażenia 6 
przyszkolnych placów zabaw w ramach programu „Radosna Szkoła ? Chodzi o 
place zabaw przy szkołach: SP nr 28 – Przy Skarpie, SP nr 18 ul. Wyszyńskiego, 
SP nr 32 – Kosynierów Kościuszkowskich, SP nr 3 – ul. Legionów, SP nr 31 – 
ul. Dziewulskiego, SP nr 8 – ul. Łyskowskiego. W każdej z tych szkół uczy się 
po kilkaset dzieci. Ważna dla ich należytego rozwoju jest aktywność fizyczna 
pozwalająca rozładować napięcia emocjonalne i fizyczne. W budżecie miasta 
została zagwarantowana kwota 695 tys. zł, która nie pokryje pełnych kosztów. 
W jakiej wysokości GMT otrzyma wsparcie finansowe z budżetu państwa (może 
sięgać do 50% kosztów utworzenia dla każdego z tych placów)? 

- Gmina Miasta Toruń jest partnerem Województwa Kujawsko – Pomorskiego w 
projekcie „Realizacja systemu innowacyjnej edukacji poprzez zbudowanie 
systemu dystrybucji treści edukacyjnych”. W ramach zadania zakupionych 
zostanie 114 tablic interaktywnych z oprzyrządowaniem i laptopem dla 
oddziałów od IV do VI klasy w 28 szkołach podstawowych miasta wraz z 
kosztem budowy treści edukacyjnych, szkoleniem nauczycieli, zarządzaniem 
projektem. Na jakim etapie realizacji znajduje się gmina ?  

Odpowiedź nie została udzielona na sesji 
 
c) radny M. Cichowicz – zapytał: 

 
- jak zmieniła się  sytuacja inwestycji dotyczącej przebudowy ul. Łódzkiej od 

ostatniej sesji ? 



- co się zmieniło w sprawie połączenia z autostradą od strony południowej ? 

- na jakiej podstawie prezydent zezwolił na zamknięcie przejazdu po wiaduktem 
przy pl. Armii Krajowej ? Zakres prac wykonywanych na tym odcinku nie różni 
się od dotychczas wykonywanych, które powodowały wyłączenie wiaduktu z 
ruchu na czas weekendu. Poprosił o udostępnienie porozumienia pomiędzy GMT 
a PLK na podstawie którego dochodziło do zamknięcia wiaduktu do czerwca i 
dokumentu pozwalającego na długoterminowe zamknięcie. 

- dlaczego światła przy skrzyżowaniu ul. Łódzka/Andersa nie zostały 
przestawione po pół roku od oddania  nowego mostu ? Jest zwiększony ruch w 
stronę ul. Andersa  z mostu przy ul. Wschodniej. Sytuacja jest taka, że 
przejeżdżają 2-3 tiry, a 3 następne czekają w momencie, gdy ul. Łódzka ma dużo 
dłuższy czas  na przejazd i tam jedzie nie wiele samochodów osobowych. 

- jaki jest cel realizacji małego parkingu przy ul. Hallera ? Wnioskowany przez 
mieszkańców parking miał być typowym parkingiem dla osób 
odprowadzających dzieci do przedszkola. Celem tego działania było odciążenia 
osiedlowej ul. Złotej dojazdowej do przedszkola. Zrealizowany parking 
uniemożliwia racjonalne wykorzystanie poza parkingiem dla pobliskiego 
pawilonu. Jaki był koszt inwestycji ? 

- jakie jest stanowisko prezydenta w sprawie wniosku o wybudowanie budynku 
wielorodzinnego przy ul. Idzikowskiego ?  

- na podstawie jakiego artykułu prawa zezwolono na postawienie pomnika 
Żołnierzy Wyklętych w obecnym kształcie ? Wyraził zaskoczenie kształtem 
pomnika po jego otwarciu. Na podstawie jakiego przepisu prawa pojawiły się 
skrzydła ? Kto na nie pozwolił ? Poprosił o dołączenie korespondencji między 
prezydentem a zainteresowanymi osobami w tej sprawie. 

W związku ze zrealizowaną inwestycją budowy mostu zadał pytania: 
 
- czy zieleń wokół tej inwestycji była jej integralnym elementem ? 

- czy drzewa posadzone przez wykonawcę powinny spełniać jasno określone założenia? 
Czy decyzja środowiskowa pozostawiała dowolność w tej sprawie ? 

- dlaczego przy ulicy Łódzkiej nie są wykonane trawniki ? Czy założenie trawnika nie 
jest jasno określone jako nawiezienie konkretnej ilości ziemi urodzajnej i wysianie 
trawy ? Dzisiejszy widok, porośnięte chwastami miejsca pod potencjalne trawniki, 
wskazuje jednoznacznie, że ich nie zrealizowano. 

- kto odebrał zieleń od wykonawcy ? Czy brak realizacji tej części zadania nie rodzi 
problemów z uznaniem inwestycji za zakończoną ? 

- jak możliwe było uznanie inwestycji za zakończoną w grudniu 2013 roku, kiedy w 
tym czasie było widać brak ziemi na w/w trawnikach ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji 
 
d) radny W. Przybyszewski – zwrócił uwagę, że pas dla rowerzystów na nowo 

oddanej do użytku al. Solidarności jest pod prąd w stosunku do ruchu 
samochodów. Nie jest to najszczęśliwsze rozwiązanie, bo z przeciwka jadą 
samochody do miasta. Rowerzyści są skierowani z kolei w przeciwnym 



kierunku. Może to jest pomyłka, ale to rozwiązanie nie jest najszczęśliwsze. 
Dlaczego tak się stało ?  

 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji 

 
e) radny T. Kruszyński – poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie zadane przez 

radnego M. Cichowicza dotyczące elementów pomnika Żołnierzy Wyklętych. 
 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji 

 


